

## Library Opening Hours in Summer 圖書館夏季開放時間

Please note that Mong Man Wai Library on Tai Po Campus and Tseung Kwan O Study Centre Library will implement Summer Opening Hours from Wednesday, 29 May 2024 to Sunday, 4 August 2024. During this period, additional self-service sessions will be introduced on Sunday in order to release Library staff for other duties in the low season. 1/F to 4/F of MMW Library will also be closed earlier on Saturday, whereas G/F and LP/F will remain open 24 hours a day during the whole summer period as well as on all public holidays.

Details on the summer opening hours of MMW Library and TKOSC Library from 29 May to 4 August 2024 can be found in the table below. Library counter service hours will resume Term Time Opening Hours from Monday, 5 August 2024 onward. For further details, please contact the Library's Information Counter at 2948 6653.

由2024年5月29日（星期三）至2024年8月4日（星期日），蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心圖書館將會實施夏季開放時間。蒙民偉圖書館逢星期日將增加自助服務時段，讓圖書館職員可於暑期淡季處理其它工作。蒙民偉圖書館一至四樓逢星期六亦會提早關閉，地下及低層平台則會於整個夏季及公眾假期維持每天廿四小時開放。

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心圖書館於2024年5月29日至8月4日之夏季開放時間詳情如下。圖書館服務台的開放時間將由2024年8月5日（星期一）起回復學期開放時間。歡迎致電2948 6653圖書館諮詢服務台查詢詳情。

	Mong Man Wai Library 蒙民偉圖書館			TKOSC Library 將軍澳教學中心圖書館	
	LP/F and G/F* 低層平台及地下*	1/F to 4/F 一樓至四樓	All Counters 所有服務台	Public Area 閱覽區	Counter 服務台
<b>Monday to Friday</b> 星期一至五	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30-22:00	08:30-22:00	08:30-22:00	10:30-22:00
<b>Saturday</b> 星期六	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30-19:00	10:30-19:00	08:30-18:00	10:30-13:00 14:00-18:00
<b>Sunday</b> 星期日	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00-18:00	13:00-18:00	<b>Closed</b> 暫停服務	<b>Closed</b> 暫停服務
<b>Public Holidays</b> 公眾假期 10/6/2024, 1/7/2024	Open 24 hours 二十四小時開放	<b>Closed</b> 暫停服務	<b>Closed</b> 暫停服務	<b>Closed</b> 暫停服務	<b>Closed</b> 暫停服務

**\* Remarks:**

*Different areas on LP/F and G/F will be closed intermittently on Monday, 1 July 2024 for carpet cleaning.*

**\* 附註：**

*因清洗地氈，蒙民偉圖書館低層平台及地下不同區域將於2024年7月1日（星期一）間歇性封閉。*

Library  
圖書館  
21 May 2024